
 

Protokół Nr V /2015 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 27 lutego 2015 r. 

 

V Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 27 

lutego 2015 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1030, a zakończyły ok. godz. 1400. 

Ad. 1  

 Otwarcie V Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Ad. 3 

Wr ęczenie wyróżnień 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wiśniewski i Starosta Zbigniew Ziejewski wręczyli listy 

gratulacyjne i złożyli podziękowania wyróżnionym osobom. Wyróżnienia otrzymali:   

1. Komendant Powiatowy Policji mł. insp. Mieczysław Wójcik - wyróżnienie za najwyższy 

poziom bezpieczeństwa ruchu drogowego w województwie warmińsko-mazurskim w roku 

2013; 

2. Dorota i Karol Kania - za zdobycie tytułu Laureatów XXI edycji Ogólnopolskiego 

Konkursu ROLNIK-FARMER ROKU w kategorii gospodarstwa rodzinne – hodowla trzody 

chlewnej; 

3. Mateusz Wiśniewski - za szybką interwencję, która zapobiegła zagrożeniu pożarem 

siedziby Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Starosta poinformował, że Powiat Nowomiejski otrzymał również wyróżnienie za 

promowanie przedsiębiorczości oraz stworzenie specjalnych i preferencyjnych warunków do 

prowadzenia działalności gospodarczych.  

 

Przewodniczący jeszcze raz przywitał wszystkie osoby przybyłe na sesję. 

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Wójt Gminy Biskupiec - Arkadiusz Dobek, 

- Zastępca Wójta Gminy Kurzętnik – Teresa Łątkowska,  

- Sekretarz Powiatu - Ewa Kalisz – Górzkowska, 



 2 

- Skarbnik Powiatu – Halina Bartkowska,  

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego (lista 

- załącznik nr 3) 

- wyróżnieni: Dorota i Karol Kania oraz Mateusz Wiśniewski, 

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego, Aleksandra 

Malinowska z Kuriera Iławskiego. 

Ad. 5 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad (załącznik nr 4). Poinformował, że 

wpłynął wniosek Zarządu o rozszerzenie porządku obrad. Przewodniczący odczytał wniosek 

(załącznik nr 5) Następnie zaproponował, aby uchwałę z pkt. 16 - w sprawie wyłączenia i 

zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku, podjąć przed przerwą, zaraz pod pkt. 9. Z kolei w pkt. 16 rozpatrzyć dodatkową 

uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu „Junior – program aktywizacji zawodowej 

absolwentów niepełnosprawnych”. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad po zmianach. Uwag nie było. 

Następnie zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 17 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie V Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wręczenie wyróżnień. 
4. Powołanie Sekretarza obrad. 
5. Przyjęcie porządku obrad. 
6. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Powiatu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 
lata 2015 – 2034 oraz uchwał zmieniających: IV/29/2015 z dnia 28 stycznia 
2015 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie 
uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. oraz uchwał 
zmieniających: IV/30/2015 z dnia 28 stycznia 2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 
realizacji inwestycji „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych 
w  Kurzętniku”.  

9a Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
10. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
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11. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
12. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nowym Mieście Lubawskim w 2014 r. wraz z wykazem potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej i systemu pieczy zastępczej. 

13. Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 
2014.  

14. Roczne sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 
Mieście Lubawskim w 2014 r. oraz informacja na temat bieżącej działalności: 

- stan bezrobocia w powiecie, 

- kierunki działania PUP w celu zmniejszenia bezrobocia i pomoc w 

zatrudnieniu szczególnie osobom młodym, realizacja projektów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  planu  finansowego zadań powiatu, 
realizowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2015. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „Junior – program 
aktywizacji zawodowej absolwentów niepełnosprawnych”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Warmińsko – Mazurskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto 
Lubawskie zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz 
Rady Ministrów. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do udziału w pracach 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku powołanej przez Starostę 
Nowomiejskiego. 

21. Przerwa 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Zarządu Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego. 
25. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego. 
26. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu.  
27. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Nowomiejskiego. 
28. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia delegata Powiatu Nowomiejskiego na 

Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich. 
29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim Nr III/24/2014 z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie 
ustalenia delegatów powiatu nowomiejskiego na Walne Zebranie Członków 
Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim Nr I/9/2014 z dnia 1 grudnia 2014r. w sprawie powołania 
Komisji Budżetowej. 

31. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
32. Sprawy różne. 
33. Zakończenie obrad V Sesji Rady Powiatu. 
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Ad. 2 

 Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 17 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Ad. 4 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Bogumił Kurowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Kurowski wyraził zgodę. Za kandydaturą głosowało 16 radnych, p. Kurowski 

wstrzymał się od głosu. 

Ad. 5 
 Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad IV Sesji Rady Powiatu p. Barbara Grzywacz poinformowała, że zapoznała się z 

protokołem. Protokół odzwierciedla przebieg sesji. Radna wnioskowała o jego przyjęcie bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr  IV/2015. Głosowało 

17 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034 oraz 

uchwał zmieniających: IV/29/2015 z dnia 28 stycznia 2015 r. 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że zmiany w WPF dotyczą przede 

wszystkim doprecyzowania kosztów zadania związanego z budową hali sportowej przy ZSZ 

w Kurzętniku – na 2015 r. przewidziano kwotę 694 tys. zł. , 2016 r. – 2 746 453 zł. Łączne 

nakłady wyniosą – 3 440 453 zł. Po zmianie WPF dochody budżetowe wyniosą: 40 538 399 

zł. , w tym dochody bieżące -  33 995 482 i dochody majątkowe – 6 542  909 zł. Wydatki 

budżetowe – 39 648 513 zł. , w tym wydatki bieżące – 30 683 172 zł. i dochody majątkowe – 

8 965 341 zł.  Spłata długu w 2015 r. wyniesie 1 402 800 zł. W tym roku nie planuje się 

zaciągać nowych zobowiązań.    

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni mają uwagi do 

projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/35/2015 (załącznik nr 6) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. 

P. Skarbnik poinformowała, że zmiany w budżecie wynikają m.in. z decyzji Wojewody 

Warmińsko – Mazurskiego o przyznaniu środków na realizację inwestycji w Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych (tzw. „schetynówek”) – 1 610 991 zł. Z kolei z 

gminy Biskupiec wpłynęła informacja o rezygnacji  z udzielenia pomocy finansowej dla 

powiatu w kwocie 480 tys. zł. Doprecyzowano również kwoty jakie planuje się uzyskać ze 

sprzedaży majątku. Łącznie jest to kwota 2 040 675 zł. Ponadto dokonano korekty dochodów 

z najmu majątku. Znane są już ostateczne kwoty subwencji oświatowej – subwencja będzie 

niższa od planowanej jesienią o 17 678 zł. Subwencja równoważąca zmniejszy się o 1 116 zł. 

Udział w podatku dochodowym pozostanie na planowanym poziomie. Do budżetu 

wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne – przebudowa laboratorium w Szpitalu 

Powiatowym. To najważniejsze zmiany, pozostałe dotyczą głównie przeniesień między 

paragrafami. Jeżeli uda się sprzedać mienie, to środki ze sprzedaży zostaną przekazane na 

inwestycje drogowe.   

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/36/2015 (załącznik nr 7) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji inwestycji „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w  

Kurz ętniku”  

P. Skarbnik poinformowała, że konieczne było doprecyzowanie nazwy zadania zgodnie ze 

składanym wnioskiem.  

Starosta poinformował, że dziś upływa termin na składanie wniosków. W kwietniu ustalona 

będzie lista rankingowa. Jeżeli wniosek uzyska wysoką lokatę, otrzyma dotację z 

Ministerstwa Sportu. Pierwotnie koszt zadania wynosił ok. 5 mln zł. Projekt skorygowano, 

planowano zrezygnować z 3 sal dydaktycznych. Ostatecznie zdecydowano, że sale będą 

budowane, zwłaszcza, że dyrektor szkoły miał plany co do nich. Ponadto, byłoby to 

niekorzystne z uwagi na architekturę budynku.   

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/37/2015 (załącznik nr 8) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9a 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum 

Uzupełniającego w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz- Górzkowska poinformowała, że szkoła jest wygaszana z mocy 

prawa. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe.   

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/38/2015 (załącznik nr 9) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Skarbnik.  

Ad. 10 

 Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 22 

stycznia 2015 r. do 19 lutego 2015 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 21 i 28 

stycznia 2015 r. (załącznik nr 10). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie informacji. 

Starosta poinformował, że okres międzysesyjny był okresem intensywnej pracy Zarządu. 

Przede wszystkim zajmowano się sprawą budowy hali sportowej. Środki na ten cel miały 

pochodzić ze sprzedaży dwóch budynków po byłych szkołach. Pozyskano środki na budowę 

Sali z innych źródeł, a środki ze sprzedaży mienia zostają nadal w budżecie. W przyszłym 

roku należy pozyskać ok. 2 746 tys. zł. Inwestycja jest finansowana ze środków krajowych. 

Źródło finansowania znaleziono w kilku instytucjach, nie tylko w Ministerstwie Sportu. 

Udało się zbilansować budżet inwestycji bez zaciągania kredytów. Realizacja rozpocznie się 

prawdopodobnie w maju, a planowane oddanie do użytku to wrzesień przyszłego roku. 

Szukano także wyposażenia do nowych sal dydaktycznych, które mają powstać przy okazji 

budowy hali. Do sal mają być wstawione obrabiarki. Koszt jednej to ok. 600 tys. zł. Sale 

mają być wyposażone w porządny sprzęt komputerowy. Młodzież, która będzie kończyła 

szkołę, będzie wysokiej klasy specjalistami. Starosta poinformował, że cały czas trwa audyt 

w Starostwie. W związku z tym, że planuje się intensywnie pozyskiwać środki zewnętrzne, 

powołano osobę, która będzie się tym zajmowała. Budżet jest skromny i trzeba pozyskiwać 

środki z zewnątrz. Przy remontowanej drodze do Gwiździn powstanie waga do ważenia 

pojazdów. W kolejnych latach powstaną kolejne wagi. Kolejna sprawa, którą się zajmowano 
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to zbliżający się koniec działalności szkoły rolniczej. Czterech nauczycieli pozostanie do 

tzw. zagospodarowania. Zdecydowano, że nauczyciele ci będą zatrudnieni w Zespole Szkół 

Zawodowych. Zarząd zajmował się także sprawą połączenia dwóch spółek – Szpital 

Powiatowy Sp. z o.o. i Medical Sp. z o.o. Na wczorajszym posiedzeniu Zgromadzenia 

Wspólników Dyrektor Szpitala przedstawił plan połączenia spółek. Proces ma się zakończyć 

do czerwca br. Chodzi o oszczędności kadrowe. Zastanawiano się także nad celowością 

dalszego istnienia rady nadzorczej. Na obecną chwilę rada jest niekompletna, trzeba ją 

uzupełnić. Aby móc przeprowadzić proces połączenia, rada musi podejmować decyzje. 

Potem należy zdecydować czy ma funkcjonować nadal. Nad kwestią połączenia spółek, 

pracuje Radca Prawny Maciej Sikorski, p. Sekretarz też zasięga różnych opinii. Planuje się 

ograniczyć do minimum czynsz jaki szpital płaci powiatowi. Starosta wrócił do kwestii 

audytu w Starostwie. Poinformował, że audyt trwa do końca marca, na bazie jego wyników 

podjęte będą decyzje odnośnie zatrudnienia w urzędzie. Pewne decyzje personalne już 

zapadły. Nikt nie będzie zwolniony, będą natomiast przesunięcia wewnątrz urzędu. W 

okresie międzysesyjnym miał miejsce protest rolników. Rolnicy złożyli petycję, nastąpił 

przemarsz na rondo. Postulaty przesłano do Ministerstwa Rolnictwa.  

Na salę obrad weszła p. Skarbnik. 

Starosta poinformował, że analizowano sytuację finansową szpitala, m.in. w związku z tym, 

że w styczniu Związek Pielęgniarek i Położnych wystąpił o podwyżki. Uzgodniono, że 

pieniądze, które zostaną po zmniejszeniu czynszu, ewentualne pieniądze z likwidacji rady 

nadzorczej, możliwe, że na ten cel zostaną przeznaczone. Ale to jest zadanie dyrektora 

szpitala. Na razie zdecydowano o szybkim remoncie laboratorium. Dalsze decyzje odnośnie 

finansowania szpitala zależą od decyzji Wojewody odnośnie mapy szpitali w województwie. 

Jeżeli szpital nie znajdzie się na tej mapie, trudno powiedzieć jakie będą jego dalsze losy. 

Dlatego należy usilnie zabiegać, aby nasz szpital się na tej mapie znalazł. Jeżeli chodzi o 

środki na szpitale na ten rok, trzeba mieć świadomość, że będą one bardzo skromne. Protest 

pielęgniarek to protest ogólnokrajowy. Zarząd jest gotowy do podjęcia rozmów. Ponadto, 

Zarząd zajmował się innymi zadaniami drogowymi. Zaplanowano budowę przejścia pod 

wiaduktem w Jamielniku i budowę chodnika. Oprócz dużej inwestycji w Nowego Miasta do 

Gwiździn, innych większych inwestycji nie planuje się, chyba, że uda się sprzedać mienie i z 

tej puli pozyskać pieniądze na inwestycje drogowe lub częściowo na szpital. Wpływały też 

inne wnioski do Zarządu, nie tylko drogowe. Jedne są rozpatrywane pozytywnie, inne 

negatywnie. Wspólnie z samorządem miejskim przebudowywane będzie przejście dla 

pieszych przy skrzyżowaniu ul. Grunwaldzkiej z ul. Żwirki i Wigury. Jeżeli chodzi o 
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sprzedaż mienia, pojawiło się dwóch poważniejszych inwestorów. Starosta wyraził nadzieję, 

że uda się sprzedać budynki. Powiat traktuje kwestię szkolnictwa zawodowego priorytetowo. 

Z dużą uwagą będzie się podchodzić do kwestii naboru. Każdego roku ok. 180 uczniów 

„ucieka” do szkół poza powiatem. To utrata ok. 500 tys. zł. subwencji. Należy podjąć 

starania, aby przynajmniej połowa z nich pozostała w szkołach naszego powiatu. Powołano 

zespół, który zajmie się kwestią stypendiów dla uczniów. Klasy w szkołach muszą być 

pełne. Nie może być oddziałów poniżej 20 uczniów. Pozytywne jest, że subwencja dla 

powiatu w tym roku jest niższa jedynie o 17 tys. zł. Gminy mają dużo większe problemy. 

Przewodniczący podziękował za obszerne sprawozdanie i zapytał czy radni mają do niego 

pytania. 

Radna Ewa Dembek powiedziała, że z przyjemnością słucha o planach Zarządu. W 

sprawozdaniu czyta się jednak też o tym, że przygotowane są uchwały o odwołaniu Zarządu, 

wyborze nowego Starosty i kolejnych członków Zarządu. Dla jasności radna dodała, że ona 

wraca do pracy w Brodnickim Domu Kultury. Radna powiedziała, że trzy miesiące temu 

rozpoczęła pracę obecna Rada Powiatu. Radna zapytała co się takiego wydarzyło przez te 

trzy miesiące. Dodała, że nie sądzi, że cokolwiek się wydarzyło - sytuacja Starosty na pewno 

była identyczna jak pierwszego grudnia 2014 roku. Powiedziała, że nie wie, żeby jakiś 

wyrok zapadł, czy coś innego się zadziało. Radna dostaje mnóstwo pytań - co tam się u was 

w tym powiecie dzieje i dlaczego. Nie umie na te pytania odpowiedzieć. Wyraziła nadzieję, 

że Starosta udzieli konkretnej odpowiedzi. Radna powiedziała, że wie też, iż padły słowa, że 

Starosta tylko na chwilę przestaje być starostą. Komentarze są takie, że to kpiny z 

demokracji. Radna złożyła wniosek, żeby radni zaczęli myśleć o tym, żeby wybrać starostę 

na całą kadencję, a nie na chwilę. Radna podjęła też temat dróg. W sprawozdaniu z prac 

Zarządu jest informacja, że są gorsze drogi w powiecie niż droga Ostrowite  - Górale, o 

której radna wspominała na ostatniej sesji. Radna stwierdziła, że nie rozumie jak można 

porównywać drogę polną do jakiejkolwiek innej drogi asfaltowej, nawet w złym stanie. Była 

wizja lokalna na drodze i radna chciałaby się dowiedzieć czy osoby, które brały w niej 

udział, przejechały całą drogą, czy oglądały tylko jej początek, do szkoły w Ostrowitem. 

Starosta stwierdził, że radna będąc starostą nic nie zrobiła w kierunku poprawy stanu tej 

drogi. Nowy Zarząd zaplanował strategiczne inwestycje. Na ten rok inwestycje zaplanował 

poprzedni Zarząd. Wniosków odnośnie drogi Ostrowite – Górale nie było. W związku z tym, 

że na terenie gminy Biskupiec przez 4 lata nie było żadnej inwestycji drogowej, na przyszły 

rok zaplanowano remonty dwóch dróg: Łąkorz – Bielice i Biskupiec – Kisielice i częściowo 

najgorszy odcinek za Krotoszynami. Łącznie to 11 km dróg do remontu za kwotę 5 500 tys. 
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zł. Starosta wyraził życzenie, żeby tak jak obecna, działała poprzednia Rada. Radna Dembek 

będąc starostą „oddała” jedną schetynówkę, a pieniądze w budżecie były. Trzeba było je 

tylko liczyć. Na drodze Ostrowite – Górale wizja była dwukrotnie. Ustalono, że w najgorsze 

miejsca zostanie nawieziony tłuczeń, ale będzie to robione dopiero w maju. Nie jest 

możliwe, żeby poprawić stan wszystkich dróg we wszystkich gminach. W każdej gminie 

sukcesywnie będą robione inwestycje. Dzięki spotkaniu z p. Marszałek i Dyrektorem 

Zarządu Dróg Wojewódzkich udało się załatwić, że po 8 latach będzie robiony most na 

drodze wojewódzkiej w Słupnicy. Potem odbywały się spotkania w poszczególnych 

gminach, gdzie omawiano kolejne sprawy drogowe. 

Radna Dembek powiedziała, że droga Ostrowite  - Górale jest oprócz drogi Biskupiec – 

Czachówki jedyną drogą nieutwardzoną w powiecie. I nie jest prawdą, że nic się na tej 

drodze nie robiło. Drogę poszerzono. Podjęto rozmowy z Lasami Państwowymi.  

Starosta powiedział, że był w ubiegłym tygodniu na spotkaniu z Wójtem Gminy Biskupiec. 

Wójt ma możliwość pozyskania środków z FOGR-u. Podjęto rozmowy na temat wymiany 

dróg. Chodzi o drogę do Czachówek. Decyzję musi podjąć Rada Gminy. 

Wójt Gminy Biskupiec Arkadiusz Dobek potwierdził, że faktycznie taka rozmowa miała 

miejsce. Propozycja padła, należy ją rozważyć. Tylko jedna kwestia: czy to powiat zrobi 

remont mostu w Słupnicy? 

Starosta odparł, że Zarząd Województwa.  

Wójt stwierdził, że nie można mówić „my zrobimy”. Wypowiedzi p. Starosty muszą być 

bardziej precyzyjne. 

Przewodniczący powiedział, że w poprzedniej kadencji też odbywały się spotkania z 

przedstawicielem ZDW. Nie było nawet obietnic, że most będzie zrobiony. Teraz jest 

pewność, że będzie remontowany w przyszłym roku. W przypadku pozostałych inwestycji, 

ZDW będzie oczekiwał wsparcia ze strony samorządów lokalnych. Z pewnością nikt z 

mieszkańców nie powie, że droga Ostrowite – Górale jest drogą strategiczną dla gminy. Są 

inne ważniejsze drogi, które są rozjechane. Inwestorzy ostrzegają, że będą uciekać z 

inwestycjami.  

Przewodniczący powiedział, że nastąpiło płynne przejście do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

Ad. 11 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 
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Radny Romuald Koszewski powiedział, że niepokojąca jest informacja p. Starosty, że 

Wojewoda zdecyduje czy w Nowym Mieście będzie Szpital Powiatowy. Należy zrobić 

wszystko, aby do tego nie dopuścić. Mieszkańcy nie chcą się leczyć w Iławie czy Brodnicy, 

ale tutaj, na miejscu. Wystarczy, że dyspozytorzy karetek pogotowia są w Olsztynie. Nie 

wolno dopuścić do tego, aby Wojewoda decydował gdzie ma być szpital. 

Radny Adam Głowacki powiedział, że należy pamiętać o tym, że radni są powiatowi i to jest 

Rada Powiatu, a nie Rada Gminy Biskupiec. Należy pamiętać, że na terenie innych gmin też 

są drogi wymagające remontu. Radny reprezentuje gminę Kurzętnik. Tam jest np. droga w 

kierunku Partęczyn, do Krzemieniewa czy do Szafarni. Te drogi też wymagają remontu. Są 

też inne drogi strategiczne. Radny powiedział, że docierają do niego sygnały, że w Nielbarku 

na skrzyżowaniu z drogą nr 15 jest niebezpiecznie. Należy tam zamontować lustro. Radny 

wnioskował, aby wystosować w tej sprawie stosowne pismo. 

Radny Marcin Buliński zwrócił uwagę na inwestycję realizowaną przez samorząd 

województwa. W pasach drogowych kładziony jest światłowód. Bardzo często wzdłuż  

chodników. Radny wnioskował, aby ZDP zwróciło uwagę na stan chodników po 

zakończeniu inwestycji. Radny przekazał również wniosek  mieszkańców gminy Nowe 

Miasto Lubawskie, który padł podczas ostatniej sesji Rady Gminy -  jeżeli Zarząd będzie 

dzielił środki pozyskane ze sprzedaży mienia, należy pamiętać o drodze z Nawry do 

Skarlina.  

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś inne wnioski. Nikt się nie zgłosił. 

Starosta powiedział, że nie jest tak, że się pomija jakąś gminę w realizacji inwestycji 

drogowych. Jeżeli chodzi o gminę Nowe Miasto, wykonano remont 11 km drogi z Nowego 

Miasta w kierunku Radomna, łącznie z remontem mostu. Należy poprzeć inicjatywę i jeżeli 

daną drogę zaczyna się remontować, to należy remont dokończyć. W tym roku będzie 

remontowana droga do Gwiździn. I jest to kolejny rok kiedy nic się nie robi na terenie gminy 

Biskupiec.  

Radny Głowacki powiedział, że jego wypowiedź była spowodowana wcześniejszą 

wypowiedzią radnej Dembek. Chodzi o to, aby nie koncentrować dyskusji tylko wokół 

gminy Biskupiec, że są też inne gminy.  

Dyrektor ZDP Ryszard Kłosowski poinformował, że rok temu został sporządzony plan 

rozwoju dróg powiatowych. Radni otrzymali go na tablety. Według tego planu zaczyna się 

podejmować działania. Droga Kisielice – Biskupiec była na pierwszym miejscu tego planu. 

Droga do Łąkorza również w nim była ujęta. Odstąpiono co prawda od kontynuacji remontu 

drogi na dalszym odcinku od Gwiździn. Przypomniał, że remont drogi do Radomna również 
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odłożono na dwa lata, a potem do tego wrócono. Zapewne sytuacja zmusi do tego, że Rada 

wróci do remontu drogi z Gwiździn. Dyrektor ZDP wyraził ubolewanie, że przerwano 

rozmowy z Lasami Państwowymi, ale nie stało się to z jego winy czy p. Starosty. Poprzednia 

Przewodnicząca Rady urwała temat, że jeżeli nie jest to teren powiatu, to nie należy się o 

niego martwić. Niech remontują Lasy Państwowe. Teraz planuje się wrócić do rozmów, 

ponieważ jeżeli kiedyś pojawi się możliwość złożenia wniosku do programu, to powiat musi 

być właścicielem gruntów. Dyrektor podkreślił, że on może jedynie proponować drogi do 

remontu, ale decyzję zawsze podejmuje Rada. Jeżeli chodzi o światłowód, wszystkie 

chodniki zostaną naprawione po zimie. Na to jest gwarancja, będą naprawiane chodniki i 

pobocza.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 12 

 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 

Mieście Lubawskim w 2014 r. wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej i 

systemu pieczy zastępczej 

Radni otrzymali sprawozdanie na tablety (załącznik nr 11) 

Dyrektor PCPR Urszula Łydzińska powiedziała, że szczegółowo przedstawiła sprawozdanie 

na posiedzeniu Zarządu oraz komisji. Jeżeli chodzi o ilość wniosków, które wpływają do 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, jest to ilość na poziomie 

ubiegłego roku. Jeżeli chodzi o wnioski w ramach programu Aktywny Samorząd, wniosków 

było więcej, bo doszedł II moduł. Jeżeli chodzi o środki z PFRON-u, w 2014 r. były 

mniejsze niż w 2013 r. W tym roku jest o ok. 90 tys. zł. mniej.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 13 

 Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 

2014 

Radni otrzymali sprawozdanie na tablety (załącznik nr 12) 

P. Łydzińska powiedziała, że należy wspomnieć o tym, że mimo prowadzonej kampanii w 

celu pozyskania kandydatów na rodziny zastępcze, nie ma chętnych rodzin na przyjęcie 

dzieci. Na terenie powiatu działa jeden rodzinny dom dziecka. Przebywa w nim 6 dzieci. Są 

to dzieci z powiatu nidzickiego, który pokrywa koszty ich utrzymania. Jednostka realizuje 

wszystkie zadania wynikające z zadań organizatora pieczy zastępczej. Z jednymi rodzinami 

bardzo dobrze się współpracuje, z innymi są problemy, zwłaszcza jeżeli chodzi o rodziny 

spokrewnione. 
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Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Z sali obrad wyszedł p. Dobek. 

Ad. 14 

 Roczne sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście  

Lubawskim w 2014 r. oraz informacja na temat bieżącej działalności: 

- stan bezrobocia w powiecie, 

- kierunki działania PUP w celu zmniejszenia bezrobocia i pomoc w 

zatrudnieniu szczególnie osobom młodym, realizacja projektów 

Radni otrzymali sprawozdanie na tablety (załącznik nr 13) 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Tomasz Rafalski przedstawił najważniejsze dane 

odnośnie stanu bezrobocia (stopa bezrobocia w powiecie na tle województwa, bezrobocie w 

poszczególnych gminach, strukturę bezrobocia, szkolenia, staże, prace interwencyjne, roboty 

publiczne itp.) Poinformował m. in. że na dzień 26.02.15 r. ilość bezrobotnych wyniosła:  

3 330 osób czyli nastąpił spadek ilości bezrobotnych. Działania PUP m. in. ścisła współpraca 

z pracodawcami, przynoszą pożądany skutek. Wg. danych GUS na dzień 31.01.15 r. stopa 

bezrobocia w powiecie nowomiejskim wyniosła 21,1%. W analogicznym okresie 2014 r. 

było 25%. I nadal bezrobocie spada. W 2014 r. pozyskano środki z rezerwy Ministra Pracy i 

Polityki Społecznej: w maju - 164 tys. zł., wrześniu - 429 tys. zł., październiku - 104 tys. zł., 

listopadzie – 500 tys. zł. Łącznie pozyskano dodatkowe środki w kwocie 1,5 mln zł. 

Następnie p. Rafalski przedstawił kierunki działania PUP na 2015 r. m. in. plany pozyskania 

środków z Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER), RPO Warmia i 

Mazury. W 2015 r. pozyskano już dodatkowe środki w łącznej kwocie 287 tys. zł. Dyrektor 

pochwalił swoich pracowników. Poinformował, że nowomiejski PUP jako jeden z czterech 

otrzymał nagrodę II stopnia za skuteczną walkę z bezrobociem. Nawiązano współpracę z 

oddziałem ARiMR mającą na celu popularyzację alternatywnych źródeł dochodu m. in. 

upraw zielarskich. 28 kwietnia br. planuje się zorganizowanie Targów Pracy, których nie 

organizowano w powiecie od 10 lat. Termin może ulec zmianie. Następnie p. Dyrektor 

przedstawił kolejne plany na 2015 r. m. in. dotyczące uruchomienia linii autobusowych, z 

których korzystaliby bezrobotni, by móc dojechać do pracy. Kłopot z dojazdem to jeden z 

głównych problemów z jakimi borykają się bezrobotni. Na zakończenie p. Rafalski dodał, że 

stara się również wesprzeć powiat w staraniach o sprzedaż budynków po szkołach. Dziś 

nawet odbył rozmowę z jednym z przedsiębiorców, który już złożył do banku zapytanie o 

możliwość kredytowania. 
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Starosta wyjaśnił, że termin Targów Pracy może ulec zmianie z uwagi na to, że do powiatu 

ma przybyć Minister Pracy i Polityki Społecznej Władysław Kosiniak – Kamysz. Minister 

ma przybyć 13 kwietnia. Wskazane jest, aby połączyć duże spotkanie samorządowców, 

pracodawców z Targami Pracy.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 

Radny Głowacki podziękował p. Rafalskiemu za współpracę w organizacji Komisji 

Rolnictwa. Wyraził nadzieję, że ktoś z rolników skorzysta z przedstawionej oferty 

dotyczącej upraw zielarskich. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  planu  finansowego zadań powiatu, 

realizowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych roku 2015 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/39/2015 (załącznik nr 14) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „Junior – program aktywizacji 

zawodowej absolwentów niepełnosprawnych” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/40/2015 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Warmi ńsko – Mazurskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/41/2015 (załącznik nr 16) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

 Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  
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Następnie zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/42/2015 (załącznik nr 17) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

 Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz 

Rady Ministrów 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Dodał, że Rada Gminy Nowe Miasto Lubawskie 

również podjęła w tej sprawie uchwałę. 

Radny Głowacki poinformował, że nie bez przyczyny jest tak, że rolnicy wychodzą na ulice i 

protestują. To kwestia regulacji rynków rolnych, odpowiednich aktów prawnych i kształtu 

polityki rolnej. Radny wyraził nadzieję, że działania podjęte przez samorząd przynamniej po 

części spowodują zmianę tej niekorzystnej sytuacji. Radny wnioskował o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/43/2015 (załącznik nr 18) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

 Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do udziału w pracach Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku powołanej przez Starostę Nowomiejskiego 

Zgłoszono kandydatury radnych, które brały udział w pracach komisji poprzedniej kadencji: 

Barbary Grzywacz i Agnieszki Stajszczak. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/44/2015 (załącznik nr 19) 

podjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.  

Ad. 21 

 Przerwa 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 16 radnych. Nieobecny jest radny Bogumił Kurowski. 

Oprócz radnych, na sali obecni są: Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska, Sekretarz Powiatu 

Ewa Kalisz - Górzkowska, Radca Prawny Maciej Sikorski, Z-ca Wójta Gminy Kurzętnik 

Teresa Łątkowska, Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Jozef Blank, Ryszard 

Kłosowski, Jan Karwowski, Mirosław Wodara, Krzysztof Piechocki, Barbara Przeradzka – 

Martko, Edyta Karpińska, Mieczysław Wójcik, Małgorzata Wojnarowicz, Ewa Pielak, 
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Grzegorz Januszewski, Kazimierz Grzonkowski, Krzysztof Grześkiewicz, Krzysztof 

Puwalski, redaktor Tygodnika Internetowego Grzegorz Podkomorzy, redaktor Kuriera 

Iławskiego Aleksandra Malinowska, redaktor naczelny Gazety Nowomiejskiej Ryszard 

Ulatowski,  protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 22 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Zarządu Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr V/45/2015 (załącznik nr 20) 

podjęto jednogłośnie. P. Zbigniew Ziejewski nie głosował. 

Przewodniczący złożył podziękowania ustępującemu Zarządowi. Stwierdził, że był to krótki 

czas pracy, ale bardzo intensywny i owocny. 

Na salę obrad wszedł radny Kurowski. Aktualnie na sali obecnych jest 17 radnych. 

Ad. 23 

 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie radnych do pracy w komisji skrutacyjnej.  

Radna Katarzyna Trzaskalska zaproponowała kandydaturę radnego Henryka Rogozińskiego. 

Radny Rogoziński wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  

Przewodniczący zgłosił kandydaturę radnego Koszewskiego 

Radna Koszewski wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radna Grzywacz zaproponowała, aby członkiem komisji był radny Czapliński. 

Radny Czapliński nie wyraził zgody.  

Radna Grzywacz zaproponowała kandydaturę radnego Jacka Rydla. 

Radny Rydel wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  

Na salę obrad weszli p. Kłosowski i p. Jan B. Liedtke. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/46/2015 (załącznik nr 21) 

podjęto jednogłośnie. 

Radny Rydel poinformował, że Przewodniczącym komisji będzie p. Koszewski. 

Ad. 24 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na stanowisko Starosty. 
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Radny Ziejewski zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Ochlaka, ustępującego Wicestarosty. 

Ochlak wyraził zgodę. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Radca Prawny wyjaśnił zasady głosowania. 

Przewodniczący poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienie do prac. 

Po krótkiej przerwie komisja skrutacyjna rozdała radnym karty do głosowania. 

Przystąpiono do głosowania. 

Po głosowaniu komisja udała się na salę narad pok. nr 15 w celu ustalenia wyników 

głosowania. 

Po krótkiej przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

(załącznik nr 22). Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 23. 

Przewodniczący odczytał uchwałę nr V/47/2015 (załącznik nr 24).  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący złożył gratulacje nowemu Staroście. 

Ad. 25 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący poprosił Starostę o zabranie głosu. 

Starosta powiedział, że zanim przedstawi kandydaturę na stanowisko Wicestarosty, chce 

krótko zabrać głos. Powiedział, że życie niesie ze sobą różne niespodzianki. Będąc 

Wicestarostą nie przypuszczał, że za trzy miesiące przyjdzie mu poddać swoją osobę do 

weryfikacji by uzyskać stanowisko Przewodniczącego Zarządu. Podziękował za zaufanie. 

Powiedział, że trzy miesiące wytężonej pracy ze starostą Ziejewskim ukierunkowały główne 

cele, które są do zrealizowania w roku 2015 i w latach następnych. Wszystko można zrobić 

jeżeli jest dobra współpraca, a taka na pewno będzie. Dodał, że jest bardzo otwarty na 

wszelkiego rodzaju przedsięwzięcia, zamierzenia, innowacje, które będą pomagały w 

osiągnięciu głównego celu jakim jest rozwój powiatu. 

Następnie Starosta zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Trzaskalskiej na stanowisko 

Wicestarosty. Powiedział, że p. Trzaskalska sprawuje funkcję radnej powiatu od 2002 r., w IV 

kadencji była Członkiem Zarządu, zawodowo pracowała na stanowisku Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Montowie.  

Przewodniczący zapytał czy kandydatka wyraża zgodę na kandydowanie. Kandydatka 

wyraziła zgodę. 

Przewodniczący poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienie do prac. 

Po krótkiej przerwie komisja skrutacyjna rozdała radnym karty do głosowania. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Po głosowaniu komisja udała się na salę narad w celu ustalenia wyników głosowania. 

Po krótkiej przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

(załącznik nr 25). Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 26. 

Przewodniczący odczytał uchwałę nr V/48/2015 (załącznik nr 27).  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący złożył gratulacje nowo wybranej p. Wicestaroście. 

P. Wicestarosta podziękowała Staroście za wytypowanie jej kandydatury na tak zaszczytne 

stanowisko. Podziękowała radnym, którzy oddali na nią głos. Dodała, że spróbuje swoją 

pracą przekonać tych, którzy mieli co do jej kandydatury wątpliwości.  

Ad. 26 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na stanowisko Starosty. 

Starosta na stanowisko pozostałych Członków Zarządu zaproponował: 

1. Barbarę Grzywacz – radna I kadencji Rady Powiatu, wieloletnia radna Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie, była Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jamielniku, inicjator budowy tej 

szkoły, 

2. Agnieszkę Stajszczak – pracownik Urzędu Gminy w Biskupcu, Członek Społecznej Rady 

przy SP ZOZ w Biskupcu,  

3. Bogumił Kurowski – radny IV kadencji, były Dyrektor Szpitala w Nowym Mieście, 

obecnie Z-ca Naczelnika Wydziału Inwestycji Urzędu Miasta w Nowym Mieście. 

Przewodniczący zapytał czy kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie. Wszyscy trzej 

kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienie do prac. 

Po krótkiej przerwie komisja skrutacyjna rozdała radnym karty do głosowania. 

Przystąpiono do głosowania. 

Po głosowaniu komisja udała się na salę narad w celu ustalenia wyników głosowania. 

Po krótkiej przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

(załącznik nr 28). Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 29. 

Przewodniczący odczytał uchwałę nr V/49/2015 (załącznik nr 30).  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Za uchwałą głosowało 16 radnych, 1 

radny wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący złożył gratulacje Członkom Zarządu. 

Kierownicy jednostek złożyli podziękowania ustępującemu Staroście. 
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Z sali obrad wyszli kierownicy jednostek i naczelnicy. 

Ad. 27 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał uchwałę wraz z proponowanymi kwotami. Wyjaśnił, że wysokość 

wynagrodzenia jest taka jak poprzedniego Starosty. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma do niego uwagi. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/50/2015 (załącznik nr 31) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad weszli p. Korecki i p. Wodara. 

Ad. 28 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia delegata Powiatu Nowomiejskiego na 

Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma do niego uwagi. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/51/2015 (załącznik nr 32) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 29 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim Nr III/24/2014 z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie ustalenia delegatów 

powiatu nowomiejskiego na Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia Miast, Gmin i 

Powiatów Dorzecza Drwęcy 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma do niego uwagi. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/52/2015 (załącznik nr 33) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 30 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim Nr I/9/2014 z dnia 1 grudnia 2014r. w sprawie powołania Komisji 

Budżetowej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma do niego uwagi. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr V/53/2015 (załącznik nr 34) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 31 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi udzielano na bieżąco. 

Ad. 32 

 Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radna Dembek powiedziała, że dziś odbywa się Gala Sportu. Organizatorem jest Gazeta 

Nowomiejska wspólnie z Burmistrzem Miasta i Starostą Nowomiejskim.  

P. Ulatowski odpowiedział, że tak. 

Radna Dembek stwierdziła, że jeżeli radni nie byli ujęci na liście zaproszonych gości, to 

przynajmniej powinni otrzymać informację na tablety, że takie wydarzenie ma miejsce.  

P. Ulatowski odparł, że w urzędach byli koordynatorzy, którzy załatwiali te sprawy w 

urzędach. 

Ad. 33 

Zakończenie obrad V Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady V Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu.     

 

     Protokół sporządziła:   Przewodniczący Rady Powiatu 

      Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     

 

           


